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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 
           Incheiat astazi 15.04.2021,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.94/9.04.2021 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in 

functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al 
comunei. 
          La sedinta au participat 10  consilieri din cei 13 in functie, lipsind dl.Dragu Adrian si dl.Rosu 
Constantin (concediu medical) si dl.Oproiu Lica-Vasile care este in carantina la serviciu. Mai 
participa la sedinta dintre cetateni dl.Fatu Viorel si dl.Bancila Gheorghe. Doamna secretar general ii 
intreaba pe cei doi cetateni daca isi dau acordul sa fie filmati sau nu. Acestia raspund ca sunt de acord 
sa fie filmati.  Presedinte de sedinta este ales dl Flintoaca-Cojocea Ion,  pe o perioada de trei 
luni :  februarie, martie,aprilie . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
31.03.2021 si acesta se aproba in unanimitate.  
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .   
       Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectul ordinii de zi a sedintei si a 
proiectelor de hotarare . 
 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local . Initiator : primar.  

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raportul de specialitate al compartimentului buget, contabilitate, venituri, dna.Ghiba 
Doina; 
                  -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  
 

2.Proiect de hotarare privind aprobarea  cotizatiei la patrimoniul “Asociatiei de Dezvoltare 
Intercomunitara Bacau - ADIB pentru anul 2021 . Initiator : primar. 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei 
                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei 
                  - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  

 
3.Proiect de hotarare privind indexarea impozitelor si taxelor locale. Initiator : primar 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei; 
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                  - raportul de specialitate al doamnei Ticuleanu Luminita - inspector superior;  
                  - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  

 
Ordinea de zi  se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 

       
Dl primar - Prezinta fiecare proiect de hotarare in parte iar presedintii comisiilor de specialitate 

prezinta rapoartele de avizare, dupa care, fiecare consilier care doreste va lua cuvantul. 
Mai completeaza cu ceva la proiectul de hotarare cu bugetul : 10.566 mii lei inseamna 105 miliarde 

in lei vechi., deci bugetul comunei este destul de mare fiindca, dupa cum a spus, o parte din venituri , 
avem un buget si l-am prezentat detaliat , o parte insemnata asa cum am precizat in sedinta anterioara 
, avem toate sansele ca AFIR sa ne aprobe asfaltarea drumurilor comunale si, drept dovada, o veste 
foarte buna AFIR a dat girul pentru scoaterea la licitatie a asfaltarii drumurilor comunale si , prin 
faptul ca am salvat acest proiect de asfaltare avem de la AFIR 60 si ceva miliarde de lei. Si o alta 
veste importanta , Consiliul judetean Bacau ne-a alocat o suma de 6 miliarde lei in comparatie cu alte 
localitati care nu au primit nimic, cea mai mare suma fiind in jur de 10 miliarde la cea mai mare 
localitate comunala din judetul Bacau. Consider ca avem sumele suficiente prinse in buget de 
contabilii si, am cerut parerea si altor specialisti incat sa ne ajute la intocmirea acestui buget si am 
toata increderea ca si bugetul anului anterior a fost asemanator fara sumele pe care le avem acum de 
la AFIR. Din acest motiv s-a ajuns la un buget de 105 miliarde lei . Am mai prins bani si pentru 
continuarea construirii bisericii de la Curita , circa 4 miliarde, am prins 100 mii lei pentru indicatori 
pe care ii vom aproba in sedinta urmatoare de consiliu local, dar am prevazut pentru ca vrem sa 
facem si o extindere de retea de apa la Nalboc si am prins o suma de 100 mii lei. Din acest motiv sunt 
prinsi la “extindere apa’. Am prevazut o suma de 5 miliarde pentru intretinere iluminat stradal , drept 
dovada azi lucratorii pentru schimbarea lampilor sunt in comuna si speram ca pana in sarbatorile 
pascale sa schimbe lampile la iluminatul stradal si drept dovada am prins in buget. Am prins o suma 
de bani si pentru executarile ( astea e vestea mai proasta) pentru ca avem o executare de platit. Dar 
pana ne informeaza oficial Trezoreria cu sumele de plata, am prevazut totusi o suma de 2 miliarde 6 
sute pentru plata executarii . Dar daca constructorul nu accepta transe pana la finalul anului, va 
incerca sa-I platim toata suma integrala probabil vom face o alta rectificare bugetara si vom aloca o 
suma mai mare pentru plata integrala a executarilor catre constructorul ANELBAC. Dar, pana avem 
hotararea definitiva, Trezoreria ne va informa oficial cu sumele de plata, atunci o sa facem o alta 
hotarare de consiliu local cu rectificarea bugetului.Dar, noi am prevazut o suma totala, cat ne-a spus 
proiectantul, 6o si ceva de miliarde pentru asfaltarea drumurilor comunale. Dar, poate avem sansa sa, 
firma care va castiga licitatia sa fie o firma serioasa si in al doilea rand sa avem sansa sa castigam 
licitatia cu o suma mai mica ca sa ne ramana bani si pentru intocmirea altor proiecte de asfaltare . 
Mai sunt drumuri comunale neasfaltate . Din acest motiv am dat aceasta hotarare de consiliu local si 
am prins in buget aceste sume ca sa avem bani si pentru extindere de apa , si pentru continuarea 
construirii bisericii de la Curita, si pentru asfaltarea drumurilor comunale , si pentru scoala am 
prevazut o suma de bani fiindca trebuie platit acel proiect care-l intocmim pentru izolare, schimbare 
centrala din lemn, gaz pentru planseul scolii . Cu eficientizareaenergetica a scolii vom da hotararea 
cu indicatorii pana la sfarsitul lunii, si pentru apa si pentru scoala. Vom mai face o sedinta 
extraordinara fiindca nu le puteam prinde in aceasta sedinta , azi aprobam bugetul dupa care imediat 
contractele cu firmele care executa proiectarea si in sedinta extraordinara pana in sarbatorile pascale 
vom aproba indicatorii pentru extindere apa si eficientizarea enegetica pentru scoala.Deci, eu 
consider impreuna cu doamnele contabile ca ne-am sfatuit destul de bine si am prevazut sumele 
necesare pentru ceea ce ne propunem pentru anul 2021 si speram sa ducem la bun sfarsit si sa avem 
constructori seriosi sa terminam ceea ce ne propunem sa executam in 2021. 

Dl presedinte de sedinta - invita consilierii la cuvant. 
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Dl.Soroiu - il roaga pe dl.presedinte de sedinta sa vina doamna contabila in sedinta pentru ca are 
niste greseli la proiectul de hotarare privind aprobarea bugetului local.Sa vina doamna contabila. 

Dl.Flintoaca- de ce sa vina doamna contabila ? 
Dl primar - lasati ca va dau eu raspunsul. Daca mai aveti si alte doleante? 
Dl.Soroiu - nu , nu mai am alte doleante. Asta era doleanta mea, sa fie doamna contabila de fata 

dar , ce o sa spun acuma o intereseaza si pe ea despre buget. Bun, atunci, asta e. 
Dl.primar - spuneti-va punctul de vedere si va vom da raspunsul 
Dl Soroiu - in primul rand, la propunerea de  buget pe anul 2021, vad o suma de 10 milioane 566 

mii lei.Vad ca la drumuri apare o suma de 4 milioane 465 mii lei si inseamna 44 miliarde 650 
milioane este valoarea contractului cu AFIR  incheiat acum 4 ani de zile de catre mine, bani din care 
s-au cheltuit la lucrarile suplimentareacare s-au facut.Deci, nu poate sa mai fie aceeasi suma. La ora 
asta 4 milioane 465 mii lei nu mai pot fi in buget. Deci, aici este o greseala. Mai este o suma de 1235 
mii lei, bani care sunt in buget. Din discutiile cu doamna contabila spune ca banii aceia ii va 
imprumuta de la banca.Dar nu se procedeaza asa. Se da o hotarare de consiliu local daca se face 
imprumut pentru gol in casa, asa se numeste “gol in casa”. Daca banca aproba imprumutul , se da o 
hotarare de consiliu local pentru rectificare de buget si introducerea banilor in buget.  

Dl.primar - vorbiti estimativ fara … 
Dl.Soroiu - nu vorbesc estimativ, vorbesc pe cifre , de pe hartie.Deci, 4 milioane 465 mii lei a fost 

valoarea contractului incheiat acum 4 ani . Euro era cam 4,4 lei. 
Dl primar - de unde imprumut? 
Dl.Soroiu - domnule primar , dati-mi voie sa va explic ca doar nu va zic cu rautate, zic ca sa fie 

bine cand faceti rectificari. Eu nu sunt contra. 
Dl.Flintoaca - de unde stiti dumneavoastra ca facem noi imprumut ?  
Dl.Soroiu - fiindca suma asta de 1 milion 235 mii lei nu se regaseste nicaieri si suma asta de 4 

milioane 465 mii lei , ma repet, a fost suma aprobata initial acum 4 ani cand am semnat contractul cu 
AFIR-ul care nu mai e intreaga pentru ca s-au cheltuit niste bani. 

Dl.primar - dar de unde stiti dumneavoastra? 
Dl.Soroiu - pentru ca sunt economist, multumesc frumos. 
Dl. Flintoaca  - unde ? 
Dl.Soroiu - unde, acasa, unde gasesc.Deci, aici nu aveti banii efectiv . Sa vina doamna contabila sa 

spuna cat s-au cheltuit , sa treaca suma reala care mai e , ca nu mai e 4 milioane 465 mii lei.Va spun 
ca voi ataca bugetul la ministerul de finante pentru ca bugetul nu e corect. Bun, sa trecem mai 
departe. Vad ca la excedentul bugetar , dragi consilieri, excedentul bugetar sunt banii necheltuiri la 
finele anului 2020 31 decembrie. Am fost acuzat ca am lasat comuna cu datorii si vad ca avem un 
excedent de 1 milion 839 762 lei, uitati-va  unde este adevarul, bani care vad ca merg la drumuri, 
foarte bine.Sunt in excedent, o parte merg la drumuri, o parte sunt in avansul la AFIR , o parte in 
economiile pe care le-am facut la buget anul trecut. Inca o greseala, si asta este o greseala copilaresca 
si nu este o greseala de contabil, uitati-va domnule Flintoaca ca stiu contabilitate, la art.5 scrie 
doamna contabila ca se aproba exercitiul bugetar pe anul 2021. Fratilor, noi am terminat anul 2021 si 
nu stiu eu ? Suntem in 2022 ? Trebuia sa aprobe exercitiul bugetar pe anul 2020 , ala s-a terminat . 
Nu-I greseala ? Sunt eu rautacois ? Nu ! Asta este o greseala…nu stiu cum sa zic. La venituri suma 
de 10566 lei . trebuia sa apara ca se aproba exercitiul bugetar pe 2020 cu veniturile si cheltuielile  
care erau atunci , in 2020 , ca ala s-a terminat . 2021 nu s-a terminat domnule primar, nu-I asa ? Stiu 
ceva contabilitate, nu ? Ca sa nu mai luati lucrurile in deradere si la misto! Deci, este un buget umflat 
, fara.. 

Dl.primar - si nu mai facem asfaltari ? 
Dl.Soroiu - ba da domnu, dar nu cu …, sa treaca sumele exacte, asa cum sunt . Eu sunt de acord sa 

se faca asfaltari si sa se continuie lucrurile care s-au facut . 
Dl.primar - dar nu va oblig eu sa aprobati bugetul 
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Dl.Soroiu - am adus la cunostinta sa stie si oamenii astia. Va mai spun o chestiune, daca aveti in 
buzunar numai 10 mii lei , puteti cheltui 20 mii lei ? 

Dl.primar - anul trecut cat ati prins in buget ?  
Dl.Soroiu - banii pe care I-am avut si am lasat un excedent bugetar de 18 miliarde 
Dl.primar - noi acum am prins si AFIR-ul, de asta vi se pare .. 
Dl.Soroiu - nu m-ati inteles. Sunt de acord , dar sa prinda banii care au ramas . Suma initiala s-a 

cheltuit 
Dl.primar - nu intelegeti, incercam sa salvam acest proiect de asfaltare  
Dl.Soroiu - dumneavoastra nu intelegeti, suma asta nu exista  
Dl.Flintoaca - mai aveti ceva de completat? 
Dl.Soroiu - eu v-am spus punctul meu de vedere. Inca ceva, cu indexarea. Cu indexarea la taxe si 

impozite nu este de acord , nu este obligatorie sa se faca indexarea impozitelor si taxelor pentru 
persoane fizice.Pentru inchirieri si concesiuni , legea te obliga sa se indexeze anual dupa indicele de 
inflatie iar la persoane fizice nu te obliga, ramane la latitudinea consiliului local.Nu este un coeficient 
foarte mare 2,65% dar el nu este de acord. Va multumesc ! 

Dl.primar - anticipam ca o sa apara si aversitate in consiliul local dar, am spus de la inceput ca 
avem contabili specialisti , cu vechime, am cerut parerea si altor contabili, sumele anului trecut 
coincid cu sumele din anul acesta, deci cam tot atat incasam pe comuna Casin plus acei bani de la 
AFIR care nu mai sunt patruzeci si ceva de miliarde de acum 4 ani fiindca s-a refacut proiectul si 
proiectantul a dat alta valoare de saizeci si ceva de miliarde lei dupa 4 ani de zile.Iar daca am stat 4 
ani si ne-am jucat cu asfaltarile din comuna si banii s-au cheltuit, acum trebuie recuperati . Trebuiesc 
recuperati acei bani care s-au cheltuit fiindca expertul a constatat ca lucrarile au fost facute 
prost.Vedem noi cum recuperam, acum ne dam interesul si toata iarna am muncit la acest proiect, 
vestea buna este ca AFIR ne-a aprobat , e de acord cu proiectul refacut . O alta veste buna, mai avem 
6 miliarde de la Consiliul Judetean dar din acest motiv bugetul este mai mare cu alte 36 miliarde . Cu 
ce incasam in acest an, speram ca  ducem la bun sfarsit ceea ce am propus. Banii care spune domnul 
consilier ca sunt la AFIR puteau sa stea la AFIR si 40 de ani , ca tot nu reauseam sa-I cheltuim , adica 
cu drumurile tot asa ramaneau . A avut timp 4 ani la dispozitie sa faca praf comuna.Speram sa avem 
noroc de un constructor bun si sa duca angajamentul la bun sfarsit si sa avem banii suficienti . Am 
atras atentia de la bun inceput ca exista si acea excutare, care ne va informa Trezoreria. Daca nu ne 
accepta transele executarii vom face o alta rectificare bugetara sa prindem toti banii, poatem mai 
primim niste bani…eu prevad in buget. Nu ca in anii anteriori cand nu se spunea ca avem o executare 
de platit.Eu am prevazut in bugetul de astazi si acest lucru pentru ca trebuiesc platite. Penalitatile sunt 
acumulate din mandatul trecut.  

Dl.Soroiu - domnul primar, o intrebare, daca nu va suparati. Aveti cumva vreo hotarare definitiva 
si irevocabila ca am pierdut vreu proces cu ANELBAC sa dati bani ?  

Dl.primar - v-am aratat toate hotararile judecatoresti 
Dl.Soroiu - domnule, aveti acum vreo hotarare judecatoreasca definitiva si irevocabila ca sa dati 

bani? Pentru ca eu stiu ca … 
Dl.primar - ati castigat vreun proces ? 
Dl Soroiu - da, am castigat si nu numai un proces cu astia 9 miliarde care ii cere, am castigat pe 

fond  la Bacau 
Vorbesc amandoi si nu se mai intelege nimic, punandu-si intrebari unul altuia. 
Dl.primar - nu mai sunati angajatii primariei si-I amenintati  
Dl.Soroiu - pe cine am amenintat? 
Dl.primar - eu va inteleg frustrarea, stati acasa …mai multa decenta. 
Se discuta in contradictoriu si intervine dl.Flintoaca sa se linisteasca. 
Dna.Nichifor - nu sunt contabila, nu stiu , sunt bune, mai putin bune , contabila raspunde. Cel cu 

cotizatia, astea e, n-avem ce face. Iar, cu privire la indexarea taxelor si impozitelor , ma abtin, nu sunt 
de acord pentru ca si asa avem destule datorii . 
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Dl.primar - avem multi bani de incasat in comuna din cei care nu si-au platit amenzile, 
restantele.Se fac popriri. 

Dna.Nichifor - trebuie sa fie pentru toata lumea acele retineri 
Dl.Slabu - sunt de acord cu ordinea de zi si as dori o infratire intre noi, sa facem ceva pentru 

comuna asta. 
 

Dl presedinte de sedinta - supune la vot  
Bugetul - 9 “pentru “, 1 “impotriva “- Soroiu Daniel . 
Cotizatia la ADIB - 10 “pentru “ 
Indexarea taxelor si impozitelor - 7 “pentru “ si 3 “impotriva “- Soroiu Daniel, Nichifor Adina si 

Zarnescu Gheorghe. 
Doamna secretar general ii intreaba pe cetatenii care au asistat la sedinta daca vor sa spuna ceva 

cu privire la punctele de pe ordinea de zi dezbatute. Nici unul dintre ei nu are de comentat cu privire 
la materialele prezentate.  

Dl.Bancila Gheorghe - s-au facut niste alei pietonale de la intrarea in Casin, pana la iesirea din 
Casin, iar trotuarele sunt ocupate tot timpul de masini. Ele sunt alei pietonale. Vinerea trecuta era pe 
la Central. Cu ce drept descarca Centralul marfa pe drumurile publice ? In afara de asta, tot timpul la 
Central sunt numai masini, in fata tot timpul este ocupat. Trebuie sa ocolesti intotdeauna masinile ca 
sa poti trece mai departe. Trecea candva pe acolo cu masina, in fata la Central era un tir parcat si inca 
o masina si din fata venea alta masina (sotul lui Adina) si daca nu cotea pe ulita de la biserica ,era o 
ciocnire frontala , acolo e unghi mort . Aintrat in depasire, ce mai e unghi mort acolo si trebuie facut 
ceva acolo. 

Dl primar - o sa mergeti la politie sa va interesati, acolo este semnalizare, exista niste sesizari. 
Dl.Bancila Gheorghe - cu privire la primarie, am fost la primarie, am luat documentatia…eu am 

fost angajat si la Colpos si la Bunghez.Nimeni nu a fost angajat fara medicina muncii. De ce s-au 
facut angajari fara medicina muncii si testare psihologica? 

Doamna secretar general -la ce va referiti cu medicina muncii ? De unde aveti dumneavoastra 
informatiile astea? La ce va referiti, concret ? Ce angajari? La angajarile de acuma ? (domnul Bancila 
confirma). S-au facut contractele dupa ce s-a facut medicina muncii. Dumneavoastra faceti niste 
afirmatii nefondate.Nu sunteti in cunostinta de cauza. 

Dl.Bancila - Sa va spun mai departe ce am de spus…alta chestie. Vedeti, asta e toata documentatia 
pentru agent agricol . Deci, care a corectat tezele, astea sunt luate pe capitole, dati-I o testare sa 
vedem daca stie ca sa corecteze asa ceva, intelegeti ? Dati o testare la cine a corectat tezele. Alta 
problema, testare pe post anuala sa se deie! Noi, in rafinarie cand lucram, dadeam testare pe post, 
verificare medicala si testare psihologica. Deci, asta inseamna ca dadeam in fiecare an.  

Doamna secretar general - sa inteleg ca dumneavoastra ati fost un candidat la concurs ?  
Dl.Bancila Gheorghe - am vrut sa viu dar nu m-am mai inscris cand am vazut cat trebuie sa 

asimilezi intr-un interval atat de scurt si mi s-a parut imposibil sa inveti atatea legi intr-un interval 
atat de scurt. 

Dl.primar - aceste posturi pe care le-am scos la concurs au fost aprobate cu avizul Agentiei 
Nationale de Ocupare a Fortelor de Munca (este corectat - ANFP). A fost o comisie . 

Dl.Bancila Gheorghe - mai dati o testare inca o data la angajati, sa vedem ce stiu.Si mai e o 
chestie, acolo la Andrei Tudose la vale  mergeti sa vedeti ce focar de infectie este.Si, v-am spus, dati 
o testare la cei care au corectat, daca sunt capabili sa corecteze asa ceva. 

Dl.primar - o sa megem, multumim ca ne-ati anuntat. 
Dl.Fatu - buna ziua la consiliul local, ma numesc Fatu Viorel si locuiesc in Casin, fiind un venetic 

de 20 de ani , timp in care m-am luptat mai mult singur contra unui fapt construirea locuintele mele 
in zona Talpau pe drumul nou asfaltat imediat la prima intersectie cu…Am un drum de srvitute de 
150m pe care il intretin singur an de an  din primavara si toamna, iar toate apele care vin de sus de pe 
Lada spala in fiecare primavara si fiecare toamna balastrul pe care-l pun din banii mei pentru drum.In 
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fiecare primavara cheltui in jur de 5000 lei pentru balastrat , toamna la fel.Anul trecut a fost un an 
mai norocos, nu au fost ploi asa de mari.De-a lungul timpului mi-am creat singur toate utilitatile 
pentru a putea trai acolo. Am tras apa pe o lungime de 900 m de la intrarea in sat pana acolo , fapt de 
care beneficiaza toti locatarii zonei respective . Ca, de-a lungul timpului toti s-au intepat la apa de 
acolo.Mi-am pus singur iluminatul si am montat 2 stalpi in zona cu acceptul Eon-ului, intre timp s-au 
construit case si s-au bransat.Am ajuns sa stau cu cablul pe o furca prinsa de strasina unuia dintre 
satenii nostri.Partea de gaze am tras-o tocmai de jos, nu stiu cum se numeste zona aceea , fix din 
centru satului.Deci, mi-am creat toate utilitatile astea pe bani proprii, pe munca proprie.Intretin 
drumul ala prin munca proprie. Am fost ajutat sporadic de dl.Soroiu in mandatul lui cu diferite lucrari 
mai micute , dar este nevoie de acordarea unei atentii sporite pe zona respectiva.Nu mai pot sa fac 
betonari prin sat pe banii mei.Mi-am betonat drumul din fata ca sa nu mi-l mai ia apa, am facut santul 
din fata si am vorbit cu vecinul sa betoneze si el santul care tine de partea lui dar, macar de la mine si 
pana drumul asfaltat, este vorba de 140-150m , rog consiliul local sa se gandeasca la problema asta. 
Este vorba de un buget de vreo 20.000 lei sa facem un sant betonat acolo.Am si acum o teava pusa cu 
un diametru de 800 ca sa pot traversa peste zona respectiva , teava pe care tot am mutat-o de 3 ori 
mai la vale, mai la vale, din cauza ca lumea este expansivista in satul asta , lumea muta gardurile 
dupa acum a vrut fiecare, imi pare bine ca sunt aici ambii primari pe care ia-m prins . Acum, cand 
drumul a capatat un fagas cat de cat permanent , sa putem sa-l ingrijim prin construirea acestui sant 
betonat. Pentru ca, orice om care s-ar afla in situatia mea,i s-ar face lehamite sa bage bani an de an . 
Lumea il trateaza in regim de drum public , ba mai mult, vin in curba aia si nu incetinesc viteza .Eu 
ma duc cu lopata, cu grebla si incep sa fac ce se mai poate. Deci, trebuie o atentie si pentru bucatica 
aceea de drum. Si noi suntem platitori de impozite , sunt cu platile la zi, ma consider un dezvoltator 
al zonei respective , toata zona acolo cand am cumparat-o era…(este intrerupt de dl.primar sicu toate 
astea il roaga sa-l lase sa termine ce are de spus). 

Dl.primar - am inteles doleanta dumneavoastra, as vrea sa va dau un raspuns. 
Dl.Fatu - si pe acea portiune de drum, doresc si eu iluminat public stradal . La ora actuala este o 

bezna totala pe partea mea , am un singur stalp in curte care are o lampa de pe vrea domnului primar 
Gosav dar aia nu face srviciul nici pana la jumatatea drumului , deci, noaptea la noi cand s-a 
intunecat, s-a intunecat. Deci, cred ca o investitie in doi stalpi de electricitate si intr-un sant betonat 
nu este un capat de cer ca sa putem reabilita si bucatica aia de drum. 

Dl.primar - va inteleg doleantele dumneavoastra , stiu ca sunteti de 20 de ani in localitatea noastra, 
casunenii au atestare documentara din anul 1410.Casunenii, pe care ii vedeti aici in fata nu 
beneficiaza de conditiile de care beneficiati dumneavoastra desi stau de foarte mult timp aici . Ati 
stiut de la bun inceput unde v-ati izolat si ca utilitatile vin din ce in ce mai greu dar n-am spus nu 
niciodata dar toate la momentul potrivit. 

Dl.Fatu - n-am cerut un lux, am cerut un sant betonat (amandoi vorbesc…)  care, repet, nu e in 
fata casei mele , vreau de la mine pana la strada asfaltata ca apa cand curge sa nu mai spele tot 
balastrul..Deci, atat am cerut, nu am cerut niciun alt lux.Casunenii pot avea atestare documentara si 
de 2000 de ani dar casunenii au beneficiat de toate serviciile oferite de primarie dar la mine nici nu s-
au intrebat daca pot sa traiesc in zona aia. 

Din nou vorbesc amandoi, fiecare sa-si spuna punctul de vedere.  
Lasati-ma sa termin! Nu puneti Casinul negativ ca am fost dezvoltator de zona. Toate comunitatile 

dezvolta zonele, dar le dezvolta cu tot ce implica.Eu mi-am facut singur treaba aici si cer sprijin din 
partea primariei pentru o zona care nu tine de mine.N-o sa ma apuc acum sa betonez santul care tine 
de comuna. 

Dl.primar - nu toti casunenii au santul betonat in fata porti.Toate la timpul lor, aveti rabdare, acolo 
sunteti foarte izolat , cand vom avea bani in buget… 

Dl.Fatu - nu m-am izolat acolo, am cumparat un teren pe care mi-am construit o locuinta, nu m-
am izolat acolo si nu-mi dadea primaria autorizatie de construire daca nu se putea. 

Dl.primar - ati stiut de la inceput unde construiti 
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Dl.Fatu - dumneavoastra stiti foarte bine cum arata zona acolo si cum arata acum.Dar, sa facem o 
chestie de la maturat la sapat si muncit e diferenta mare. 

Dl.primar - nu s-a terminat mandatul, alegeti pe cine doriti dumneavoastra, implicati-va, 
candidati.. 

Dl.Fatu - asta nu este un raspuns al unui edil al localitatii 
Dl.primar - am spus, cand o sa avem bani sa prindem in buget  
Dl.Fatu - domnule primar, la ce varsta , a mea, credeti ca o sa vad si eu santul ala facut ca sa nu 

mai bag in fiecare an bani, estimati dumneavoastra  
Dl.primar - mai intrebati-l si pe fostul primar care a stat 8 ani  
Dl.Fatu - sunteti la al 2-lea mandat pe care-l prin d eu, pe cine sa mai astept? Cate mandate si pe 

ale cui sa le astept? Unde sa ma adresez daca nu la dumneavoastra ?  
Dl.primar - am bani prinsi in buget pentru alta asfaltare  
Dl.Fatu - da, dar vreau sa tineti cont si de bucata aia de acolo  
Dl.primar - am sa tin cont dar trebuie sa fiti si dumneavoastra un pic echilibrat  
Dl.Fatu - am fost echilibrat, am facut investitii proprii in acea zona 
Dl.primar - o data la  4 ani aveti posibilitatea sa votati . Va exprimati punctul de vedere prin vot. 

Am prevazuti bani in buget dar pentru o alta asfaltare. 
Dl.Fatu - deci, trebuie sa astept fiecare mandat sa expire ca eu sa-mi pun sperante inca 4 ani …Eu 

am vrut sa va aduc la cunostinta dumneavoastra si domnilor consilieri problema asta ca o problema 
sociala, este singurul drum de servitute.Eu nu am un alt drum sa ma duc acasa. 

Dl.primar - ne vom da interesul sa rezolvam problema  
Dl.Fatu - deci, cum puneti dumneavoastra problema este sa-mi dati un raspuns ca sa nu mai pun 

problema asta, bun…eu, multumesc pentru rabdarea consilierilor locali de a ma fi ascultatsi, ca o 
completare, pe drumul asfaltat ati putea impune o restrictie de viteza pentru ca, de cate ori iesim si 
intram pe drum, riscam sa fim luati , masinili efectiv zboara pe sosea.Multumesc ! 

Dl.primar - in centru e drum judetean, trebuie sa fim atenti . Am cerut o limitare de viteza pe 
drumul judetean si marcaj. 

 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 

           Presedinte de sedinta,                                                             Secretar General,    
          Flintoaca-Cojocea Ion                                                     Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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